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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Tomasza Ko-
³odzieja

Szanowny Panie Prezesie!
W ostatnich kilkunastu tygodniach pojawi³a siê informacja o tym, ¿e istnieje ryzyko, i¿ rolnicy bêd¹

musieli zwracaæ nadmiernie wyp³acone w latach minionych œrodki finansowe z tytu³u wspólnej polityki
rolnej. Problem dotyczy rolników, którzy otrzymali p³atnoœci bezpoœrednie, rolnoœrodowiskowe oraz do-
p³aty do obszarów o niekorzystnych warunkach gospodarowania.

Kilka dni temu Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa poinformowa³a, ¿e rolnicy nie bê-
d¹ musieli zwracaæ dop³at z tytu³u programów rolnoœrodowiskowych i ONW. Jest to tym bardziej uzasa-
dnione, ¿e za istniej¹ce rozbie¿noœci nie odpowiadaj¹ rolnicy, gdy¿ powsta³y one kilka lat temu
z powodu braku kompletnego systemu identyfikacji dzia³ek rolnych.

Mam dwa pytania do Pana Prezesa.
Ilu rolników i jakiej powierzchni gruntów dotycz¹ przedmiotowe nieœcis³oœci?
Jaka kwota w bud¿ecie pañstwa bêdzie musia³a byæ zabezpieczona w przypadku, gdy bud¿et pañ-

stwa zostanie zmuszony do pokrycia przedmiotowych dop³at?

Z wyrazami szacunku
Eryk Smulewicz




